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P R O T O K Ó Ł  Nr XLIII/17 

 

z obrad czterdziestej trzeciej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się  

w dniu 28 marca 2018 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzyła i prowadziła 

Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Gabriela Staszkiewicz. Sesja rozpoczęła się 

 o godz.15
30

,  a zakończyła 
o
 godz. 17

00
.  

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 

7. Sprawozdanie za rok 2017 z realizacji Programu osłonowego „Pomoc dla 

mieszkańców Gminy Cieszyn w zakresie dożywiania”. 

8. Sprawozdanie za rok 2017 z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

Miasta Cieszyna na lata 2016 – 2018 wraz z informacją o potrzebach związanych z 

realizacją tych zadań. 

9. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w roku 2017 

wraz z informacją o potrzebach w zakresie pomocy społecznej. 

10. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Cieszyna na rok 2017. 
11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

11.1. podziału Gminy Cieszyn na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, 

numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu, 

11.2. zmiany uchwały Nr XXVII/256/16 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 

listopada 2016r. w sprawie określenia zasad zbywania, nabywania 

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata na czas nieoznaczony, w tym zawierania umów, 

dzierżawy lub najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, 

11.3. przyjęcia regulaminu Dworca Cieszyn, 

11.4. udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, znajdujących się na 

terenie miasta Cieszyna, 

11.5. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu (na realizację 

zadania inwestycyjnego pod nazwą „Likwidacja zawężenia drogi w rejonie muru 

oporowego na ul. Frysztackiej w Cieszynie”), 

11.6. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu (na realizację 

zadania inwestycyjnego pod nazwą „Oprojektowanie zadania dotyczącego 

uporządkowania odprowadzenia wód deszczowych z pasa drogowego ul. Hallera 

w Cieszynie do istniejącego cieku – dopływu do Bobrówki”), 
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11.7. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu (na realizację 

opracowania projektu do zadania inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa ul. 

Hażlaskiej w Cieszynie”), 

11.8. przyjęcia zadania od Powiatu Cieszyńskiego w zakresie realizacji zadania 

inwestycyjnego (pod nazwą „Likwidacja zawężenia drogi w rejonie muru 

oporowego na ul. Frysztackiej w Cieszynie”), 

11.9. przyjęcia zadania od Powiatu Cieszyńskiego w zakresie realizacji zadania 

inwestycyjnego (pod nazwą „Oprojektowanie zadania dotyczącego 

uporządkowania odprowadzenia wód deszczowych z pasa drogowego ul. Hallera 

w Cieszynie do istniejącego cieku – dopływu do Bobrówki”), 

11.10. przyjęcia zadania od Powiatu Cieszyńskiego w zakresie realizacji zadania 

inwestycyjnego (realizacja opracowania projektu do zadania inwestycyjnego pod 

nazwą „Przebudowa ul. Hażlaskiej w Cieszynie”), 

11.11. wyboru jednostki budżetowej Miasta Cieszyna, w której zostanie 

wprowadzony budżet zadaniowy, 

11.12. rozpatrzenia petycji złożonej przez Łukasza Lankocza wraz z mieszkańcami 

Cieszyn, powiatu cieszyńskiego oraz ludźmi związanymi ze Śląskiem 

Cieszyńskim, o nadanie dla ronda położonego w rejonie ul. Bobreckiej i Hajduka 

w Cieszynie imienia „Rady Narodowej Księstwa Cieszyńskiego”, 

11.13. rozpatrzenia skargi Pani Jadwigi Pońc na działania Straży Miejskiej w 

Cieszynie, 

11.14. zmiany uchwały Nr V/36/11 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 27 stycznia 2011 

roku w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet radnych, 

11.15. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2018 rok, 

11.16. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

2018 – 2028. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

13. Oświadczenia i sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

x  x  x 

 

 

Przebieg obrad 

 

 

Ad 1. 

 

Czterdziestą trzecią sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca 

Rady, Pani Gabriela Staszkiewicz. 

W sesji uczestniczyło 20 radnych. Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady 

stwierdziła prawomocność obrad.  

 

Ad 2. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Gabriela Staszkiewicz poinformowała radnych, że w dniu 

dzisiejszym p. Jadwiga Pońc wycofała skargę na działalność Straży Miejskiej w Cieszynie,  w 

związku z tym pkt 11.13 zostaje zdjęty z porządku obrad. 
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Innych wniosków do porządku obrad nie wniesiono. 

 

Ad 3. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, iż w statutowym terminie nie zgłoszono uwag do 

protokołu z sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 22 lutego 2018 r., tym samym 

protokół został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, iż na dzisiejszej sesji nie ma zaproszonych gości. 

 

Ad 5. 

 

Andrzej Surzycki Wiceprzewodniczący Rady – przedstawił interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych zgłoszone w okresie między sesjami. 

Interpelacje, wnioski i zapytania złożyli następujący radni: Krzysztof Herok, Irena Kwaśny, 

Krystian Kukuczka, Łukasz Bielski oraz Bartosz Tyrna. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 6. 

 

Janina Cichomska Wiceprzewodnicząca Rady – przedstawiła interpelacje, wnioski i zapytania 

komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

W okresie między sesjami wnioski złożyły Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony 

Zabytków, Komisja Finansów, Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Klub Radnych 

POROZUMIENIE.  

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 7. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Sprawozdanie za rok 2017 z realizacji Programu 

osłonowego „Pomoc dla mieszkańców Gminy Cieszyn w zakresie dożywiania”. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Marek Szczypka – w imieniu Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych poinformował Radę, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie Sprawozdania przedkładane przez Miejski 

Ośrodek Pomocy Społecznej. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zaproponowała, aby Rada łącznie przedyskutowała wszystkie 

Sprawozdania. 

 

W dyskusji nad Sprawozdaniami głos zabrali: Gabriela Staszkiewicz, Krzysztof Pszczółka, 

Grażyna Pawlita, Krzysztof Herok oraz Marek Szczypka. 

 

Odpowiedzi i wyjaśnień udzielała Kierownik MOPS, p. Helena Smolarz. 
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Odnośnie realizacji Programu 500 Plus poinformowała, iż można zaobserwować spadek kwot 

na zasiłki celowe i okresowe, co z kolei miało wpływ na zmniejszenie się ilości osób 

uzyskujących świadczenia. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zwróciła się do Kierownik MOPS o przedstawienie Radzie Miejskiej 

informacji na temat realizacji programu Domowi Detektywi. 

 

Ad 8. 

 

Sprawozdanie za rok 2017 z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta 

Cieszyna na lata 2016 – 2018 wraz z informacją o potrzebach związanych z realizacją tych 

zadań. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9. 

 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w roku 2017 wraz z 

informacją o potrzebach w zakresie pomocy społecznej. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 10. 

 

Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Cieszyna na rok 2017. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 11.1. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Cieszyn na 

okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poinformował Radę, że został Radzie przedłożony 

projekt II. Przygotowanie projektu II wynika z uwag zgłoszonych przez mieszkańców. 

 

Sekretarz Miasta Stanisław Kawecki – poinformował, że w czasie konsultacji wpłynęły uwagi 

dotyczące podziału miasta na obwody głosowania. Uwzględnienie jednej z uwag skutkuje 

korektą w bardzo nieznacznym zakresie w granicy między okręgami wyborczymi nr 1 i nr 2. 

Osoby z ulicy Motelowej zgłosiły propozycję zmiany obwodu głosowania co skutkuje zmianą 

okręgu wyborczego, w związku z tym tej uwagi nie uwzględniono, dotyczyła ona ponad 100 

osób. Uwzględniono uwagę, która dotyczy ulicy Gminnej, na tej ulicy jest 15 mieszkańców w 

kilku budynkach. Jest to przeniesienie z obwodu głosowania nr 4 do obwodu głosowania nr 8. 

Na pytania radnych odpowiedział, że norma przedstawicielska zmienia się w tym wypadku 

bardzo nieznacznie.  

 

Janina Cichomska – złożyła wniosek o włączenie ulicy Motelowej i Gminnej do okręgu 

wyborczego nr 2.  

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poprosił o 5 minut przerwy dla przedyskutowania 

wniosku zgłoszonego p. Wiceprzewodniczącą J. Cichomską. 



5 
 

 

Gabriela Staszkiewicz – ogłosiła pięciominutową przerwę. 

 

Po przerwie 
 

Gabriela Staszkiewicz – wznowiła obrady.  

Poinformowała, że do projektu II uchwały została wprowadzona autopoprawka Burmistrza 

Miasta, zgodna z wnioskiem Wiceprzewodniczącej J. Cichomskiej. 

Wobec braku innych uwag do projektu uchwały poddała go pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie podziału Gminy Cieszyn na okręgi wyborcze oraz ustalenia 

ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu głosowało 18 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1.  

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie podziału Gminy Cieszyn na okręgi 

wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

została przez Radę przyjęta. 

 

Ad 11.2. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXVII/256/16 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 listopada 2016r. w sprawie określenia 

zasad zbywania, nabywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata na czas nieoznaczony, w tym zawierania 

umów, dzierżawy lub najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – wyjaśnił, że na ubiegłej sesji kilka budynków przez 

pomyłkę nie zostało objętych wydłużonym okresem obowiązywania bonifikat i ten projekt 

uchwały to naprawia. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej przyjęła projekt 

uchwały do wiadomości. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów również przyjęła do wiadomości 

w/w projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/256/16 Rady Miejskiej 

Cieszyna z dnia 24 listopada 2016r. w sprawie określenia zasad zbywania, nabywania i 

obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata na czas nieoznaczony, w tym zawierania umów, dzierżawy lub najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 0.  

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXVII/256/16 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 24 listopada 2016r. w sprawie określenia 

zasad zbywania, nabywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata na czas nieoznaczony, w tym zawierania 



6 
 

umów, dzierżawy lub najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat został przez 

Radę przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.3. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

Dworca Cieszyn. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej zapoznała się z 

projektem uchwały i nie wnosi do niego uwag. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu Dworca Cieszyn głosowało 19 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0.  

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu Dworca 

Cieszyn została przez Radę przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.4. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, znajdujących się na terenie miasta Cieszyna. 

 

Irena Kwaśny – poinformowała Radę, że Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków 

zapoznała się z projektem uchwały i przychyla się do propozycji Burmistrza Miasta, aby  

udzielić dotacji Konwentowi Zakonu Bonifratrów na prace związane z remontem muru 

oporowego. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów przychyla się do opinii Komisji 

USZ. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, znajdujących się na 

terenie miasta Cieszyna głosowało 18 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu – 0.  

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, znajdujących się na terenie miasta Cieszyna została przez Radę przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 11.5. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu (na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą 

„Likwidacja zawężenia drogi w rejonie muru oporowego na ul. Frysztackiej w Cieszynie”). 
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Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów również jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu 

głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0.  

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Cieszyńskiemu została przez Radę przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.6. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu (na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą 

„Oprojektowanie zadania dotyczącego uporządkowania odprowadzenia wód deszczowych z 

pasa drogowego ul. Hallera w Cieszynie do istniejącego cieku – dopływu do Bobrówki”). 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów również jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu 

głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1.  

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Cieszyńskiemu została przez Radę przyjęta. 

 

Ad 11.7. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu (na realizację opracowania projektu do zadania 

inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa ul. Hażlaskiej w Cieszynie”). 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów również jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu 

głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0.  

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Cieszyńskiemu została przez Radę przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.8. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia zadania od 

Powiatu Cieszyńskiego w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego (pod nazwą „Likwidacja 

zawężenia drogi w rejonie muru oporowego na ul. Frysztackiej w Cieszynie”). 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów również jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia zadania od Powiatu Cieszyńskiego w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 0.  

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia zadania od Powiatu 

Cieszyńskiego w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego została przez Radę przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 11.9. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia zadania od 

Powiatu Cieszyńskiego w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego (pod nazwą 

„Oprojektowanie zadania dotyczącego uporządkowania odprowadzenia wód deszczowych z 

pasa drogowego ul. Hallera w Cieszynie do istniejącego cieku – dopływu do Bobrówki”). 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów również jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia zadania od Powiatu Cieszyńskiego w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 0.  

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia zadania od Powiatu 

Cieszyńskiego w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego została przez Radę przyjęta 

jednogłośnie. 
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Ad 11.10. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia zadania od 

Powiatu Cieszyńskiego w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego (realizacja opracowania 

projektu do zadania inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa ul. Hażlaskiej w Cieszynie”). 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów również jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia zadania od Powiatu Cieszyńskiego w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 0.  

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia zadania od Powiatu 

Cieszyńskiego w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego została przez Radę przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad 11.11. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru jednostki 

budżetowej miasta Cieszyna, w której zostanie wprowadzony budżet zadaniowy. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformowała Radę, że Komisja Finansów wskazała do prowadzania  

budżetu zadaniowego Miejski Zarząd Dróg, w zakresie remontów dróg wewnętrznych, 

gminnych i powiatowych oraz chodników. 

 

Grażyna Pawlita – złożyła wniosek, aby do prowadzenia budżetu zadaniowego wyznaczyć 

również Zamek Cieszyn. 

 

Bartosz Tyrna – zawnioskował, aby do prowadzenia budżetu zadaniowego wyznaczyć tylko 

jedną jednostkę. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie alternatywne wybór jednostki, w które 

będzie prowadzony budżet zadaniowy. 

 

Za wyborem Miejskiego Zarządu Dróg głosowało 14 radnych, za wyborem Zamku Cieszyn 

głosowało 4 radnych. 

 

Gabriela Staszkiewicz – na podstawie wyników głosowania stwierdziła, iż Rada Miejska do 

prowadzenia budżetu zadaniowego wskazała Miejski Zarząd Dróg, a następnie poddała pod 

głosowanie projekt uchwały uzupełniony o treść:  

§ 1. Dokonać wyboru jednostki budżetowej Miasta Cieszyna, w której zostanie wprowadzony 

w 2019 roku budżet zadaniowy. 
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§ 2. Wybraną jednostką jest Miejski Zarząd Dróg, w zakresie remontów dróg wewnętrznych, 

gminnych, powiatowych oraz chodników przy tych drogach. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyboru jednostki budżetowej, w której zostanie 

wprowadzony budżet zadaniowy  głosowało 15 radnych, przeciw – 3, wstrzymało się od 

głosu – 1.  

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie wyboru jednostki budżetowej, w 

której zostanie wprowadzony budżet zadaniowy została przez Radę przyjęta. 

 

Ad 11.12. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

złożonej przez Łukasza Lankocza wraz z mieszkańcami Cieszyna, powiatu cieszyńskiego 

oraz ludźmi związanymi ze Śląskiem Cieszyńskim, o nadanie dla ronda położonego w rejonie 

ul. Bobreckiej i Hajduka w Cieszynie imienia „Rady Narodowej Księstwa Cieszyńskiego”, 

Zwróciła się do mecenasa Damiana Piątkowskiego o uzasadnienie projekt uchwały, który 

mówi o pozostawieniu petycji bez rozpoznania. 

 

Damian Piątkowski – zabierając głos wyjaśnił, iż petycja zawiera nieusuwalne błędy 

formalne, nie można zweryfikować osób wskazanych w petycji, a ustawa o petycjach nie 

mówi o wezwaniu do usunięcia tych błędów  dlatego proponuje się pozostawić ją bez 

rozpoznania.  

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Łukasza Lankocza wraz 

z mieszkańcami Cieszyna, powiatu cieszyńskiego oraz ludźmi związanymi ze Śląskiem 

Cieszyńskim, o nadanie dla ronda położonego w rejonie ul. Bobreckiej i Hajduka w Cieszynie 

imienia „Rady Narodowej Księstwa Cieszyńskiego” głosowało 16 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 2 radnych. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej 

przez Łukasza Lankocza wraz z mieszkańcami Cieszyn, powiatu cieszyńskiego oraz ludźmi 

związanymi ze Śląskiem Cieszyńskim, o nadanie dla ronda położonego w rejonie ul. 

Bobreckiej i Hajduka w Cieszynie imienia „Rady Narodowej Księstwa Cieszyńskiego” 

została przez Radę podjęta. 

 

Ad 11.13. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/11 

Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 27 stycznia 2011r. w sprawie określenia wysokości i zasad 

wypłacania diet radnych. 

 

Rada nie podjęła dyskusji nad tym projektem uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/11 Rady Miejskiej Cieszyna z 

dnia 27 stycznia 2011r. w sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet radnych 

głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr V/36/11 Rady 

Miejskiej Cieszyna z dnia 27 stycznia 2011r. w sprawie określenia wysokości i zasad 

wypłacania diet radnych została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.14. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt II uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na 2018 rok. 

Poprosiła Komisję Finansów o opinię do tego projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2018 rok  głosowało 

19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna 

na 2018 rok została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.15. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt II uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 - 2028. 

Poprosiła Komisję Finansów o opinię do tego projektu uchwały. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna 

na lata 2018 - 2028  głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 – 2028 została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 12. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w 

okresie od 12 lutego do 16 marca 2018 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji nad Sprawozdaniem głos zabrali radni: Krzysztof Pszczółka, Bartosz Tyrna oraz 

Gabriela Staszkiewicz. 
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Ad 13. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zapytała radnych, czy ktoś z radnych chciałby wygłosić 

oświadczenie. Oświadczeń nie wygłoszono. 

Następnie Przewodnicząca zapoznała Radę z korespondencją, która wpłynęła do Rady w 

okresie między sesjami. 

 

1. Śląski Urząd Wojewódzki przesłał rozstrzygnięcia nadzorcze stwierdzające 

nieważność uchwały Rady Miejskiej Cieszyna w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze. 

2. Śląski Urząd Wojewódzki przesłał do wiadomości Rady Miejskiej Zarządzenie 

Wojewody Śląskiego z dnia 23 lutego 2018 r. w sprawie ustalenia liczby radnych do 

rad gmin województwa śląskiego na kadencję 2018 – 2023. Liczba wybieranych 

radnych dla Cieszyna to 21 radnych. 

3. Burmistrz Miasta przedłożył Radzie Miejskiej Informację o stanie mienia Gminy 

Cieszyn w roku 2017. 

4. Kancelaria TRAKTAT przedłożyła Radzie Miejskiej Cieszyna kserokopie wyroków 

Naczelnego Sądu Administracyjnego o oddalenie skargi kasacyjnej Wojewody 

Śląskiego od wyroku WSA w Gliwicach z dnia 14 lipca 2017 r. IV/SA/G1 445/17 

wydanego ze skargi Gminy Cieszyn na rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody 

Śląskiego z dnia 1lutego 2017 r. w przedmiocie ustalenia opłat za pochowanie zwłok 

obowiązujących na cmentarzach komunalnych oraz o oddaleniu skargi kasacyjnej 

Wojewody Śląskiego od Wyroku WSA w Gliwicach z dnia 14 lipca 2017 r. 

IV/SA/G1 446/17 wydanego w sprawie ze skargi Gminy Cieszyn na rozstrzygnięcie 

nadzorcze Wojewody Śląskiego z dnia 1 lutego 2017 r. w przedmiocie ustalenia opłat 

za udostępnienie miejsc grzebalnych obowiązujących na cmentarzach komunalnych. 

W obu przypadkach skargi kasacyjne zostały oddalone. 

5. Poseł KUKIZ’15  Jarosław Sachajko zwrócił się do gmin o podjęcie uchwały w 

sprawie chwilowego wstrzymania przekazywania naliczonych środków pieniężnych 

dla Izb Rolniczych do chwili podjęcia przez Sejm RP poprawki do ustawy o Izbach 

Rolniczych. Wystąpienie to zostało skierowane do radcy prawnego z prośbą o opinię.  

Kancelaria Adwokacja JZP w opinii wskazała, że wstrzymanie przekazywania 

naliczonych środków pieniężnych dla Izb Rolniczych do chwili podjęcia przez Sejm 

RP poprawki do ustawy z dnia 14 grudnia 1995 r. o Izbach Rolniczych –  będzie 

skutkować naruszeniem przepisów obowiązującego prawa, a to art. 35 ust. 2 oraz ust. 

3 ustawy o izbach rolniczych. W związku z tym sprawie nie nadano biegu. 

6. Burmistrz Miasta przesłał do analizy Rady Miejskiej materiały robocze w sprawie 

ustalenia wysokości cen i opłat. materiały te zostały przekazane wszystkim radnym. 

7. Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej Szpital Śląski w Cieszyna pismem z dnia 23 

lutego 2018 r. odniósł się do odpowiedzi Burmistrza Miasta w kwestii zwolnienia z 

opodatkowania nieruchomości związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych 

przepisów o działalności leczniczej. Wszyscy radni otrzymali to pismo do 

wiadomości. 

8. Państwo Kinga i Michał Kochaniewicz złożyli do Rady Miejskiej wniosek o remont 

drogi gminnej ulicy Cichej. Wniosek ten został skierowany do Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska z prośbą o opinię. 
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9. Pan Józef Bielesz Zakład Przetwórstwa Mięsnego Sp. z o.o. pismem z dnia 16 marca 

br. zwrócił się do wszystkich radnych Rady Miejskiej z prośbą o poruszenie na sesji 

Rady kwestii braku realizacji decyzji Samorządowego Kolegium Odwoławczego nr 

SKO.V.428.2379/97/17 nakazującej Gminie Cieszyn wykonanie konkretnych 

urządzeń zapobiegającym szkodom powstałym w skutek zalania. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zwróciła się do Burmistrza Miasta o przedstawienie Radzie więcej 

szczegółów dot. sprawy p. J. Bielesza. Zapytała co grozi Gminie jeśli Zakład zostanie zalany, 

a Gmina nie wykonała postanowień SKO. 

 

Krzysztof Pszczółka – stwierdził, że p. J. Bielesz zwrócił się pisemnie do wszystkich radnych 

z zapytaniem, kiedy zostanie wykonany prawomocny wyrok Sądu nakazujący wykonanie 

Gminie przepustów. 

 

Aleksander Cierniak Z-ca Burmistrza Miasta – odpowiedział, że zarzut jakoby Gmina nie 

zamierza wykonać wyroku, bądź go nie szanuje, bądź naraża przedsiębiorcę na poniesienie 

szkody jest nieuprawniony. Informował radnych na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów 

i Komisji Gospodarki Komunalnej, że spotkał się z p. J. Bieleszem. Po wstępnych analizach 

budowy przepustów stwierdzono, że to rozwiązanie nie gwarantuje bezpieczeństwa Firmy, z 

czym p. J. Bielesz się zgodził. Zaproponował, aby znaleźć rozwiązanie, które będzie 

skuteczne i w związku z tym poprosił p. J. Bielesza o czas na wykonanie ekspertyzy i później 

w ramach porozumienia wykonano to w taki sposób, aby rzeczywiście zapobiec ewentualnym 

skutkom zalania. Budowa przepustów niekoniecznie musi oznaczać bezpieczeństwo Zakładu i 

terenów przyległych. Miasto chce zrealizować to zadanie w trosce o interes wszystkich tam 

mieszkających. Stąd Jego rozmowa z p. J. Bieleszem i jest zdziwiony pismem p. J. Bielesza 

ponieważ wydawało mu się, że doszli do porozumienia. Zawiadomił również p. J. Bielesza, 

że Miasto będzie realizować wszelkie uprawnienia wynikające z prowadzenia tego 

postępowania, również wynikające z tego, aby zawiesić prawomocność decyzji i obowiązek 

jej wykonania. Co nie zmienia faktu, że Miasto nie chce tego zrobić lub lekceważy potrzebę 

zabezpieczenia przed powodzią, tylko Miasto chce mieć jeszcze czas na przeprowadzenie 

analizy, co można jeszcze zamiast zrobić. Miasto jest coraz bliżej podpisania porozumienia z 

wykonawcą, aby stosowne opracowanie wykonać.  

 

Irena Kwaśny – zabierając głos w dyskusji zaproponowała, aby zorganizować wizję w terenie 

w celu zapoznania się z sytuacją na miejscu. 

 

Krzysztof Herok – zabierając głos zwrócił uwagę, że sprawa nie zdarzyła się nagle, bo trwa 

już od ubiegłej kadencji.  Przepust wykonany pod ul. Łączną jest zbyt mały i nie spełnia 

swego zadania w związku z tym tworzy się naturalny polder. Jest pytanie, co się działo w tej 

sprawie do tej pory. 

 

Piotr Tomica – odnosząc się do sprawy poinformował, że pierwsze wystąpienie p. Bielesza w 

tej sprawie było kierowane do Miasta już w 2011 roku. Nie może zgodzić się z tezą, że p. 

Bieleszowi zależy na tym, aby zwiększyć ilość przepustów, ponieważ nie to jest drogą do 

rozwiązania sprawy. Na dowód takiego stanowiska jest sentencja pierwszego wyroku Sądu w 

Gliwicach, który odrzucił decyzję Samorządowego Kolegium Odwoławczego i w wyroku z 

2015 roku i stwierdził, że teren Zakładu znajduje się na terenie zalewowym rzeki Bobrówki i 

dodatkowo wykonana nowa droga spowodowała podniesienie lustra wody w stosunku do 

stanu sprzed budowy tej drogi. Skuteczność wybudowanego przepustu pod tą drogą jest 

niewystarczająca. Dalej w sentencji wyroku mówi się, że nawet wykonanie dodatkowych 
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przepustów nie zmieni zagrożenia ze strony rzeki Bobrówki. Jeżeli chce się sprawę raz na 

zawsze załatwić to w jego ocenie należy pogłębić koryto rzeki Bobrówki na jego końcowym 

odcinku z wykonaniem umocowań brzegowych, które w tej chwili są porośnięte chaszczami i 

powstają zatory. Kończąc zwrócił się do Pana Burmistrza, aby tę sprawę załatwić ku 

zadowoleniu wszystkich zainteresowanych, bo ona dotyczy nie tylko p. J. Bielesza. 

 

Krzysztof Pszczółka – stwierdził, że Gmina na podstawie wyroku sądowego ma obowiązek 

wykonania przepustów i było na to 7 lat czasu. W wypadku powodzi Gmina zapłaci 

odszkodowanie ponieważ nie wykonała wyroku sądu.  

 

Gabriela Staszkiewicz – zapytała, co Miasto robiło od 2011 roku. 

 

Aleksander Cierniak Zastępca Burmistrza Miasta – odpowiedział, że Miasto starało się 

przygotować dokładną opinię na temat tego, co Miasto musi zrobić żeby nie budować 5 

przepustów, które niczego do końca nie rozwiążą. Osobistym nadzorem objął sprawę, kiedy 

nastąpiło uprawomocnienie się wyroku. Poinformował wtedy p. J. Bielsza, że sprawa będzie 

zamknięta w ciągu najbliższym kilku tygodni. W 2017 roku została wyczerpana droga 

prawna.  

 

Gabriela Staszkiewicz – poprosiła o informację co grozi Miastu jeżeli Zakład p. J. Bielesza 

zostanie zalany, jaki potencjalny koszt poniesie Miasto Cieszyn w porównaniu z tym ile by 

kosztowały wykonane zabezpieczenia. 

 

Aleksander Cierniak Zastępca Burmistrza Miasta – stwierdził, iż trudno jest oszacować 

odszkodowanie ponieważ koszty leżą po stronie przedsiębiorcy. W jego ocenie warto 

porozumieć się z przedsiębiorcą i porozmawiać na temat tego, że może nie warto tylko 

budować tylko zobaczyć inne rozwiązania. Jakiekolwiek ingerencje na terenie Bobrówki nie 

są kompetencją Miasta.  

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zabierając głos powiedział, że teren o którym jest mowa 

jest terenem zalewowym, Gmina Cieszyn odpowiada za spiętrzenie ok. 10 cm. Wykonanie 

przepustów obniżyłoby o 10 cm i zwolniło Gminę z odpowiedzialności, ale nie rozwiązałoby 

problemu zalewowego. To co próbuje robić p. Burmistrz to nie tylko zwolnienie Gminy z 

odpowiedzialności, bo to byłoby najprościej. Chodzi tutaj o załatwienie sprawy 

merytorycznie, a nie tylko formalnie, co niestety powoduje wydłużenie całego procesu. 

Niestety Gmina miała problemy ze znalezieniem specjalisty. 

 

Gabriela Staszkiewicz – wróciła do przedstawienia kolejnych spraw skierowanych do Rady 

Miejskiej. 

 

Mieszkańcy Budynku 1A przy ul.  Bielskiej skierowali do Rady Miejskiej Obywatelski List 

Interwencyjny, w którym zwracają się z prośbą o wycofanie się z planów realizacji spornego 

trzeciego pasa ruchu na ulicy Bielskiej ze skrętem w prawo na ulicę Wyższa Brama, który ma 

być realizowany w ramach zadania inwestycyjnego polegającego na przebudowie drogi 

powiatowej 2619 S na odcinku od skrzyżowania ulicy 3 Maja z ulicą Stalmacha i Placem 

Słowackiego, do skrzyżowania ulicy Górnej z ulicą Bielską. 

 

Aleksander Cierniak Zastępca Burmistrza Miasta – poinformował, że według uzyskanej 

ustnej informacji od Dyrektora MZD w rzeczywistości ten trzeci pas ruchu już istnieje, jeśli 

kierowcy się odpowiednio ustawią. Natomiast na dzień dzisiejszy ten temat jest odłożony w 
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czasie jeśli chodzi o realizacje tego trzeciego pasa i trudno powiedzieć kiedy wróci do 

realizacji. 

 

Gabriela Staszkiewicz – kolejne sprawy to; 

Pan Mirosław Kożdoń przesłał do wiadomości Rady Miejskiej pismo jakie skierował do 

Burmistrza Miasta. Wszyscy radni otrzymali kopię tego pisma. 

Do 30 kwietnia br. należy złożyć oświadczenie majątkowe za rok 2017 r. Druki oświadczenia 

można pobrać w Biurze Rady Miejskiej lub w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce 

materiały dla radnych. 

Następnie poinformowała Burmistrza Miasta, że Rada rozpoczęła prace nad opracowaniem 

zasad budżetu obywatelskiego i będzie taka uchwałę podejmować, takie są intencje w klubach 

Radnych.  

Dalej, zwróciła się do radnych o udział w poczcie sztandarowym podczas święta Konstytucji 

3 Maja. 

Zapytała Burmistrza Miasta o remont linii kolejowej w kierunku Zebrzydowic. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – oficjalna informacja PKP TLK jest taka, że planuje się 

remont przejazdu kolejowego w Boguszowicach. Jeśli chodzi o przejazd kolejowy na ul. 

Zamkowej to regularnie są wysyłane pisma do TLK, zwrócono się również do Urzędu 

Transportu Kolejowego. Co miesiąc są dokonywane pomiary czasu na tym przejeździe i 

wysyłane są pisma z prośbą o poprawę efektywności funkcjonowania tego przejazdu. Od 7 

maja br. powinna ruszyć inwestycja związana z remontem linii 90. 

 

Gabriela Staszkiewicz – podziękowała za wszystkie kartki świąteczne, które wpłynęły do 

Rady Miejskiej.  

 

Andrzej Surzycki – w związku ze zbliżającymi się obchodami 100. rocznicy odzyskania 

niepodległości Polski zapytał, gdzie można zgłaszać rodzące się inicjatywy obywatelskie. 

 

Burmistrz Miasta – odpowiedział, że do Wydziału Kultury Urzędu Miejskiego. Od ponad 

roku funkcjonuje Komitet Organizacyjny, który koordynowany jest właśnie przez Naczelnika 

tego Wydziału. 

 

Janusz Kołder – poruszył kwestię  komunikacji na ulicy Katowickiej, gdzie trwa generalny 

remont. Zapytał, czy będzie przygotowana komunikacja zastępcza do dwóch ostatnich 

przystanków komunikacji miejskiej na tej ulicy. 

 

Burmistrz Miasta – odpowiedział, że brane są pod uwagę wszystkie rozwiązania, łącznie z 

komunikacją zastępczą oraz wyłączenie komunikacji na pewnie czas, zwłaszcza w okresie 

wakacyjnym. 

 

Bartosz Tyrna – zapytał o zamówienie publiczne dot. wykonania dokumentacji projektowej 

związanej z rewitalizacją cieszyńskiego Rynku, jaki był powód nie podpisania umowy w 

pierwszym zamówieniu. Został wybrany wykonawca, który zrezygnował z podpisania 

umowy. Drugie zamówienie jest bardzo zaskakujące dlatego, że jak dotąd podstawą 

dokumentacji rewitalizacji Rynku była opracowana koncepcja, a w tej chwili jest informacja, 

że koncepcja nie jest załącznikiem, czy w takim razie jest ona w ogóle brana pod uwagę. 

Jeżeli nie jest brana pod uwagę, to jaki jest pomysł na zagospodarowanie Rynku. 
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Stanisław Kawecki Sekretarz Miasta – prace są intensywnie prowadzone cały czas, niestety 

przetargi nie wyłaniają wykonawcy. W drugim przetargu wykonawca miał wątpliwości 

wynikające prawdopodobnie z tego na ile ma się oprzeć na koncepcji. W obecnej siwz nie ma 

wprost odwołania do koncepcji dlatego, żeby uniknąć otwartych pytań, które miały miejsce w 

poprzednim przetargu. Miasto zdecydowanie trzyma się kierunków wyznaczonych w 

koncepcji. Stwierdził, iż on uważa, że ten opis jest wystarczający żeby zagwarantować całą 

funkcjonalność, która w postaci koncepcji została publicznie przedstawiona mieszkańcom 

Cieszyna, także radnym na kilku spotkaniach. Plan jest taki, aby zrealizować projekt i 

uzyskać projekt budowlany do końca września br. bo to jest moment kiedy będzie składany 

wniosek projektowy o dofinansowanie. On został powołany przez Burmistrza Miasta na szefa 

zespołu ds. rewitalizacji Rynku i on koordynuje całym projektem i odpowiada m.in. za to 

żeby kierunki wyznaczone w koncepcji były realizowane. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zaprosił wszystkich radnych na uroczyste otwarcie 

Dworca Cieszyn, które nastąpi w dniu 27 kwietnia 2018 r. o godz. 10
00

. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Aleksander Cierniak – przedstawił Radzie informację dot. byłej 

Fabryki LAS oraz Cieszyńskiej Drukarni Wydawniczej. 

Fabryka Las – Sąd oddalił zażalenie właścicieli na wycenę w związku z czym w pierwszej 

połowie roku 2018 może dojść do I licytacji. 

Cieszyńska Drukarnia Wydawnicza – 1.900.017,00 zł to wycena Drukarni, za całość, około 

połowy roku może dojść do I licytacji za cenę ok. 1.400.000,00 zł. 

 

Ad 14. 

 

Przewodnicząca Rady, p. Gabriela Staszkiewicz, złożyła wszystkim zabranym życzenia z 

okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych, a następnie zamknęła obrady XLIII sesji Rady 

Miejskiej Cieszyna. 

 

Pełna treść obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

  

 

 

Protokołowała:     Przewodnicząca Rady Miejskiej 

    

 

Monika Praski       Gabriela Staszkiewicz 

 

 


